
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad Putten, gehouden op maandag 19 september 

2016. 

Afwezig: Alie Kortrijk, John Loukes 

1. Opening: Chris van Tilborg opent de vergadering, heet ons welkom, in het bijzonder Martin 

Prins, die namens de gemeente overleg voert. 

 

2. Vaststelling agenda: we stellen de agenda ongewijzigd vast. 

 

 

3. Overleg gemeente (Martin Prins): 

Planning adviezen: 

De Sociaal Culturele Visie zal de gemeenteraad anders behandelen. Hoe? Op 11 oktober zal 

de commissie samenleving over de procedure spreken. 

Bij de participatieraad ligt een aantal adviesaanvragen van Alex Hagenbeek; wij zullen daar 

voor het eind van de maand op reageren. 

Reactie op ons ongevraagde advies TSN: Martin Prins benadrukt dat er in Putten niets 

verandert: ze bezuinigen ook niet . Hij bestrijdt de opmerking dat de vergoeding voor HH1 

krap bemeten is.  De enige manier om daar achter te komen is de enquête die de gemeente 

zeer binnenkort  zal houden. De participatieraad heeft ook gevraagd of de gemeente de 

kwaliteit monitort. Volgens Martin Prins verandert er niets en hoeft de gemeente dus ook 

niet aan monitoring te doen. 

In november kunnen we het rapport over de cliëntentevredenheid verwachten.  

SWP beschikt thans over een interimmanager (een tweevrouwschap). Uiteraard heeft de 

gemeente een opdrachtbeschrijving geformuleerd. Naar verluidt zal het interim karakter tot 

1 januari duren.  

Inkoop hulpmiddelen: Welzorg is uitgenodigd op de commissievergadering van 11 oktober. 

Zij zal daar feiten en voornemens presenteren. 

Of de gemeente meedoet met andere gemeenten bij aanbesteding hangt af van de keuze uit 

één of twee aanbieders. 

Wijziging adviesmomenten: gezondheidsbeleid wordt vierde kwartaal 2016 of eerste 

kwartaal 2017; SWP komt in het eerste kwartaal 2017 in de raad aan de orde. 

De volgende keer ontvangen wij Margriet van Vooren; zij zal ons het subsidiebeleid 

toelichten. 

 

4. Burgerplatform: 



We breiden ons netwerkoverzicht uit. Jaap Plomp zal deze connecties deze week een 

uitnodiging sturen. 

Programma: wij vinden het belangrijk om tijdens het burgerplatform de mogelijkheid te 

hebben één-op-één contacten te onderhouden. Het programma voorziet daarin. Wij zullen 

per domein zichtbaar aanwezig zijn. Chris van Tilborg opent de avond en zal een en ander 

toelichten. 

Nieuwe brochure: het wordt tijd voor een update. Het burgerplatform zou een mooi  

moment zijn geweest, maar we nemen de tijd een goede nieuwe brochure te maken. 

Elk domein schrijft een kort item. Het gaat erom duidelijk te maken wat wij willen en wat wij 

doen. We zetten dit punt de volgende keer weer op de agenda. 

Veluwe FM: aanstaande zaterdag zullen Alie Kortrijk en Jantine Dekker plaatsnemen achter 

de microfoon. 

 

Inclusieve maatschappij: 

Moeten we streven naar een VN-panel , bemenst door betrokkenen of lijkt dat toch erg veel 

op een vorm van cliëntenraad? We zijn er nog niet uit. Mogelijk leent dit onderwerp zich 

goed voor ons volgende burgerplatform in maart 2017. 

Wilmy van de Beek zal toestemming vragen casussen op de website te plaatsen. Ook dit punt 

zetten we weer op de agenda voor de volgende vergadering. 

 

5. Korte punten: 

Chris van Tilborg doet verslag van de DB- vergadering met de gemeente. We hebben 

inmiddels het overzicht dossierverdeling ontvangen. 

Ons e-mailverkeer loopt nog altijd niet naar wens. Jaap Plomp en Chris van Tilborg  nemen 

daartoe contact op met Louise de Haan. 

Signalen uit de praktijk: 

Chris van Tilborg en Sybrecht v.d. Veen lichten de vergadering in. Als het gaat om beleid, 

benadrukken we een heldere communicatie tussen gemeente en cliënten. Werk, indien 

nodig, met onafhankelijke cliëntondersteuning! 

Ieder jaar opnieuw aanvragen versturen voor chronisch zieken en gehandicapten (waar de 

situatie onveranderd is) lijkt de vergadering ( in dit digitale tijdperk) een volstrekt overbodige 

handeling. Wij zullen dit in ons overleg met de gemeente aankaarten. 

Trainingen: op maandag 26 september hebben we onze training over de participatiewet. 

Daarna zullen we ons bezig moeten houden met de vraag hoe we er verder handen en 

voeten aan gaan geven. 

Adviezen in behandeling: 

Jantine Dekker en Chris van Tilborg hebben een bijeenkomst bijgewoond  over privacy. 

Jantine licht toe: we zullen moeten werken van toestemming naar instemming. Toestemming 

heeft geen enkele juridische waarde. Het moet duidelijk zijn dat instemming (delen van 

informatie = transparantie) nodig is bij de aangevraagde hulp. 

De participatieraad bereidt een ongevraagd advies voor. Jantine zal een concepttekst 

opstellen.  

 

6. PR en communicatie: 



Jaap Plomp en Wilmy van de Beek zullen een advertentie opstellen naar aanleiding van een 

komende vacature. 

Op de volgende vergadering buigen we ons weer over het communicatieplan. 

 

7. Verslag en afsprakenlijst: 

Het verslag keuren we ongewijzigd goed. 

Activiteitenkalender: 

Op de bijeenkomst in Ermelo over het betrekken van de achterban is duidelijk geworden dat 

iedereen met deze problematiek worstelt. Er zijn grofweg twee mogelijkheden: probeer de 

mensen naar jou toe te halen (bijvoorbeeld een burgerplatform) of ga naar de mensen toe 

(zorgontbijt). 

Alie Kortrijk en Chris van Tilborg hebben de opening van de oefenbaan- scootmobielen 

bijgewoond. 

4 oktober: dorpsgesprek: Chris van TIlborg en Sybrecht v.d. Veen 

5 oktober: project ‘WoonGemakPutten’: Chris van Tilborg en Jaap Plomp (Jaap meldt aan) 

25 oktober: Veilig wonen: Wilmy v.d. beek en Sybrecht v.d. Veen 

Eind van dit kalenderjaar: zelfevaluatie. 

 

8. Rondvraag: hier maakt niemand gebruik van. 

 

9. Sluiting: om 21.45 uur sluit Chris van Tilborg de vergadering. 

 

Jaap Plomp 

 

 


